

REPUBLIC OF VANUATU

Decentralisation (Composition of Santo/Malo Local Government Council)

Order No 33 of 1983

To prescribe the composition of the Santo/Malo Local Government Council.

IN EXERCISE of the power contained in section 5 (a) (b) and (c) of the Decentralisation Act No 11 of 1980, I hereby make the following Order :-

Composition of Local Government Council.

1. The Santo/Malo Local Government Council shall be composed as follows : -  
(a) 20 members elected by universal suffrage from the following wards : -

East Malo Area Council	1 member
West Malo Area Council	2 members
Fanafo/Canal Area Council	3 members
South East Santo Area Council	2 members
East Santo Area Council	3 members
North Santo Area Council	2 members
North West Santo Area Council	1 member
West Santo Area Council	1 member
South Santo Area Council	5 members

- (b) 5 members selected from among persons nominated by the Santo and Malo Councils of Chieves.  
(c) 3 members selected from among persons nominated by the Santo/Malo Council of women.  
(d) 2 members selected from among persons nominated by the Santo/Malo Youth Council.

Commencement

2. This Order shall come into force on the day of its publication in the Gazette.

Made at Port Vila this 2<sup>nd</sup> day of July 1983.

  
S. MOLISA  
MINISTER OF HOME AFFAIRS

REPUBLIQUE DE VANUATU

ARRETE N°33 DE 1983 RELATIF A LA DECENTRALISATION

(Composition du Conseil provincial de Santo/Malo)

établissant la composition du Conseil provincial de Santo/Malo

LE MINISTRE DE L'INTERIEUR

VU les dispositions des alinéas a, b et c de l'article 5 de la loi n° 11 de 1980 relative à la décentralisation,

A R R E T E

Composition du Conseil provincial de Santo/Malo

- i. Le Conseil provincial de Santo/Malo se compose comme suit :
  - a) 20 conseillers élus au suffrage universel dans les circonscriptions électorales suivantes :

département de Malo Est	1 conseiller
département de Malo Ouest	2 conseillers
département de Fanafo/Canal	3 conseillers
département de Santo Sud-Est	2 conseillers
département de Santo Est	3 conseillers
département de Santo Nord	2 conseillers
département de Santo Nord Est	1 conseiller
département de Santo Ouest	1 conseiller
département de Santo Sud	5 conseillers
  - b) 5 conseillers choisis parmi les personnes désignées par le Conseil des Chefs de Santo et de Malo.
  - c) 3 conseillers choisis parmi les personnes désignées par le Conseil des femmes de Santo et de Malo.
  - d) 2 conseillers choisis parmi les personnes désignées par le Conseil de la jeunesse de Santo et de Malo.

Entrée en vigueur.

2. Le présent arrêté entrera en vigueur à la date de sa publication au Journal officiel.

FAIT à Port-Vila le 2 juillet 1983

S. MOLISA  
Ministre de l'Intérieur